
以電子郵件形式回覆確認 

 

請回復電子郵件並附上以下聲明和資訊 

 

本人已閱讀並理解瑞豐國際證券有限公司所發出有關實施「香港投資者識別碼制度(HKIDR)

及場外證券交易匯報制度 (OTCR) 個人資料收集」的內容。本人同意瑞豐國際證券有限公司根

據有關實施上述匯報制度的條款和目的, 使用本人的個人資料。 

 

 

客戶簽名 __________________________________ (簽名式樣須與本公司的記錄相同) 

姓名： ____________________________________ 

帳戶號碼：_________________________________ 

日期：___________________(dd/mm/yyyy)”  

 

備註：閣下所使用的電郵地址應為閣下在本公司註冊的指定電郵地址。 

_________________________________________________________________________________. 

 

Confirmation by email 
 

Please reply the email with the following statement and information. 

 

I have read and understood the contents of the “Collection of Personal Data under Hong Kong 

Investor Identification Regime (HKIDR) and Over-the-counter Securities Transactions Reporting 

Regime (OTCR)” that issued by HTF Securities Limited. I hereby give my consent to HTF Securities 

Limited to use my personal data on the terms of and for the purposes set out as stated. 

 

 

Client Signature : _________________________  (Signature must be identical to the company's records) 

Name: __________________________________ 

Account number: __________________________ 

Date: ______________________(dd/mm/yyyy)  

 

 

Remarks: The email address used by you shall be in the designated email address registered with the Company 

 


